
 

Nieuwsflits 23 augustus 2024 

Wat een heerlijke startweek hebben we gehad! Het was fantastisch om alle kinderen en ouders 

weer te zien tijdens de feestelijke ontmoeting afgelopen woensdag. Wat een fijne sfeer en 

dynamiek was er; iedereen heeft weer zin in een nieuw schooljaar! 

We starten het jaar altijd met de “Ik-jij-wij-weken”, weken waarin we elkaar leren kennen en de 

groepsvorming stimuleren middels allerlei activiteiten. 

Zoals u ongetwijfeld gezien heeft, heeft ons groene plein een enorme boost gekregen in de 

zomer. Gelukkig was het niet te heet en zijn de struiken en planten goed gegroeid. De tuinder 

heeft dinsdag de tuin gesnoeid en het plein weer netjes gemaakt. De moestuin willen we ook 

graag weer op orde brengen, maar daarbij hebben we uw hulp nodig. Vaders of moeders, opa’s 

of oma’s, zonder of met groene vingers; voelt u zich geroepen om samen met de kinderen de 

moestuin weer op de rit te krijgen, dan houden we ons aanbevolen. 

Welkom 

Nieuwe kinderen 

Welkom Mehmet en Casper bij de Vlinders, Sheyda en Milan bij de Bijtjes en Darwin bij de 

Olifanten op de Montessori-afdeling. Bij de Koala’s zijn Dante en Isa nieuw. We wensen jullie en 

jullie ouders een heel fijne en leerzame tijd toe bij ons op school. 

Nieuwe collega’s 

Dit schooljaar verwelkomen we ook weer een aantal nieuwe collega’s. Vanwege de subsidie 

basisvaardigheden die de school ontvangen heeft, kunnen we dit schooljaar extra ondersteuning 

inzetten in alle groepen en daar zijn we heel blij mee. Dat maakt het mogelijk hard te werken aan 

kwalitatief goed onderwijs voor uw kind. Hieronder stellen de nieuwe collega’s zich aan u voor. 

Hallo allemaal! Ik ben Sabine van der Drift en ik heb er veel zin in om dit jaar voor de Bijtjes te 

staan. De afgelopen jaren heb ik op veel plekken gewoond. Eerst studeerde ik twee jaar in 

Austin, Texas (Verenigde Staten) en afgelopen schooljaar werkte ik een jaar in Watford 

(Verenigd Koninkrijk). Ik ben opgegroeid in Arnhem en ben daar deze zomer weer naar 



teruggekeerd. Ik speel fagot en ukulele en ik ben dol op lezen, kletsen en reizen. Ik heb er 

ontzettend naar uitgekeken om iedereen te ontmoeten. 

Mijn naam is Peter van den Brink (41) en ik kijk er enorm naar uit om er een leuk en leerzaam 

jaar van te maken met de kinderen van de Zebra’s en Koala’s. Ik woon in Doesburg met mijn 

partner Jody en onze zoons, Mikan van 2 jaar en Danno van 5 jaar. Thuis worden we verder 

gezelschap gehouden door onze lieve hond Moyra. 

Voor ik de stap zette, heb ik bijna 20 jaar gewerkt als autoverkoper. Hoewel ik in dat vak veel 

voldoening vond, besloot ik vier jaar geleden om mijn hart te volgen en te doen wat ik écht wilde: 

werken met kinderen. Ik ben toen gestart met de pabo en nu is het moment eindelijk daar om in 

het onderwijs te beginnen. 

Op maandag en dinsdag zal ik lesgeven aan de Zebra`s en op woensdag zal ik de Koala`s 

begeleiden. Ik heb er ontzettend veel zin in om samen met de leerlingen aan de slag te gaan en 

ze te helpen groeien in hun ontwikkeling. Ik kijk ernaar uit om jullie allemaal beter te leren 

kennen en er samen een mooi schooljaar van te maken!  

Ik ben Jeltje Rieken en samen met mijn gezin woon ik in Huissen. Met veel plezier fiets ik van 

Huissen naar Westervoort.  De afgelopen jaren heb ik gewerkt als (kleuter/inval) juf op 

verschillende scholen in Arnhem, Empel, ’s Hertogenbosch en Zetten. Maar vanaf dit schooljaar 

bij het Montessori Kindcentrum.  Verder mag ik graag lezen in prentenboeken, leesboeken, werk 

gerelateerde boeken of juist een strip. Ik sta graag in de keuken voor een lekkere maaltijd of een 

stuk gebak. Muziek maken doe ik ook graag, alleen momenteel nog op zoek naar een docent.  

Ik zie uit naar een mooi schooljaar samen met Vera, de collega’s, met de kinderen in de groep 

en in de school. En naar ontmoetingen met jullie als ouders.  

Mijn naam is Lisette Wouters - Willems en ik ben sinds begin dit schooljaar werkzaam bij de 

kikkers op donderdag en vrijdag. Ik werk al ruim 15 jaar in het onderwijs waarvan de laatste jaren 

ook in een montessori groep 3-4. Naast mijn werkzame leven ben ik ook moeder van 2 dochters 

van 1 en 4. Ik kijk er naar uit om er samen een leuk schooljaar van te maken! 

Ik ben Jacqueline Zaal. Tot aan de Kerstvakantie kom ik werken op de Montessorischool 

Westervoort in groep 5/6, de olifanten, op maandag, dinsdag en woensdag voor het 

zwangerschapsverlof van Lotte. 

Ik zal mij even kort voorstellen: Ik ben getrouwd en heb een zoon en een dochter, die al lang en 

breed het huis uit zijn. Ik woon in Velp, lekker op fietsafstand van Westervoort. 



Na 20 jaar fysiotherapie heb ik de overstap naar het onderwijs gemaakt. Ik heb jarenlang met 

veel plezier op de Montessorischool in Doesburg en Ellecom gewerkt, maar twee jaar geleden 

heb ik besloten om ook eens op andere scholen te kijken en ben ik de invalpoule in gegaan. De 

afgelopen twee jaar heb ik vooral langdurig ingevallen. 

Ik houd van sporten, vooral golfen en tennissen doe ik zo vaak als kan. Ook maak ik lange 

wandelingen met mijn zus. En als ik dan wel stil zit, pak ik graag een boek of  los ik een puzzel 

op, de sudoku van de zaterdagkrant is elke week weer een uitdaging. 

In de vakanties gaan mijn man en ik graag op reis en ik heb dan ook al heel veel landen bezocht. 

Ik heb er zin in om de komende maanden weer op een Montessorischool te werken. 

Welkom nieuwe collega’s! Jullie zijn uitstekend gestart en wij zien uit naar een prettige 

samenwerking. 

Puck&Co nieuws 

Welkom bij de Rupsjes: Ava. Veel plezier bij de Rupsjes. 

Wat ontzettend leuk om de peuters weer te zien; wat zijn ze gegroeid! Maandag hadden we de 

laatste yogales, want Nynke gaat stoppen helaas. We willen haar bedanken en veel succes 

wensen. 

We werken, net als de school, aan het thema: “Ik-jij-wij”. De kinderen leren o.a. het liedje: ‘ik ben 

ik, mijn gezicht.’ Samen knutselen, dansen en praten we over het thema. 

Welkom bij de Dolfijnen: Dante, Casper, Deniz en Yaghmur. We wensen jullie een fijne tijd op de 

BSO. Deze week zijn we met de kinderen naar de speeltuin gegaan, hebben we veel buiten 

gespeeld, bellen geblazen en vriendschapsarmbanden gemaakt.  

Femke Mulder werkt nu op dinsdag en donderdag als pedagogisch medewerker. 

Voor meer informatie: https://puckenco.nl/contact en 

https://www.facebook.com/MontessoriKindcentrum 

Onderwijsontwikkelingen 

De inspectie van het onderwijs zal dit schooljaar, waarschijnlijk rond april 2025, onze school 

opnieuw bezoeken. Vorig schooljaar gaf zij ons de opdracht het zicht op de ontwikkeling en 

begeleiding van kinderen te vergroten en de processen t.a.v. evaluatie, verantwoording en 

dialoog te verbeteren. Daar zijn we vorig schooljaar mee gestart en dat krijgt dit jaar een vervolg. 

https://www.facebook.com/MontessoriKindcentrum


Om alle aandacht aan de kwaliteit van het onderwijs te kunnen besteden hebben we voor dit 

schooljaar een aantal keuzes t.a.v. het onderwijs en de organisatie gemaakt. 

Op de Montessori-afdeling hebben we bijvoorbeeld gekozen voor twee leerjaren in de groep in 

plaats van drie en het inzetten van een methode voor rekenen (Pluspunt). Deze rekenmethode 

wordt ook op de DaVinci-afdeling ingezet om samen op te kunnen trekken en te kunnen leren 

van elkaar. Het is de bedoeling om de methode zo te gebruiken dat het past bij ons Montessori- 

en DaVinci-onderwijs. Wij noemen het dan ook een didactische onderlegger die ons beter zicht 

geeft op de ontwikkeling van kinderen en het aanbod dat zij nodig hebben. 

Om het team de tijd te geven alle aandacht op het onderwijs richten, zullen we ook een aantal 

activiteiten dit schooljaar niet doen of anders vormgeven. Zo zullen een aantal avondactiviteiten 

naar de middagen gaan. Bijvoorbeeld de oudergesprekken worden niet meer gevoerd op vaste 

avonden, maar na schooltijd, verdeeld over de week. Dit schooljaar slaan we de kijkochtenden in 

de klas over en de gymlessen worden dit jaar door vakdocenten gegeven, zodat de leerkrachten 

tijdens die momenten hun onderwijs kunnen voorbereiden of mails kunnen wegwerken. 

Speerpunten van dit schooljaar: 

1. Vergroten van het zicht op ontwikkeling en de begeleiding van kinderen in bijvoorbeeld 

concrete en doelgerichte onderwijsplannen of ontwikkelingsperspectieven en middels het 

inzetten van een didactische onderlegger. 

2. Het goed evalueren en vastleggen van ons onderwijs en het gesprek hierover voeren in 

de geplande onderwijsgesprekken. De PO-raad begeleidt de school hierin. 

3. Verhogen resultaten; we zijn een begeleidingstraject ingegaan met bureau 

Onderwijsmens waarin de focus op rekenen ligt, om later de transfer naar de andere 

vakgebieden te maken. 

4. Bewaken en borgen van de veiligheid; m.n. op de DaVinci-afdeling geven kinderen en 

ouders aan dat de veiligheidsbeleving soms onder druk staat. We hebben hier vorig jaar, 

samen met een aantal ouders, flinke stappen in ondernomen die we blijven monitoren en 

gaan borgen. 

Bovengenoemde speerpunten zijn verwerkt in het schoolplan 2024-2028 en in de jaarplannen 

voor de Montessori- en DaVinci-afdeling. Via de nieuwsflits zullen wij u op de hoogte blijven 

houden van de ontwikkelingen.  

Schoolmaatschappelijk werk 

Na de zomer heeft een wisseling plaatsgevonden in het Schoolmaatschappelijk werk. Merel van 

den Berg en Evelien van Sambeeck van Santé Partners zijn de nieuwe maatschappelijk 



werksters die aan onze school verbonden zijn en zij zullen om de week aanwezig zijn op school. 

De data staan vermeld in de agenda van Social Schools. Wanneer u zich zorgen maakt over uw 

kind of uw thuissituatie of bepaalde opvoedkundige vraagstukken heeft, dan kunt u zonder 

afspraak bij één van hen terecht. Eén van hen neemt op de betreffende dagen plaats in de hal 

van school. Het eerste moment zal op 24 september om 14.00 uur plaatsvinden. 

Algemeen: 

Deze week heeft de jeugdverpleegkundige de standaard onderzoeken afgenomen bij de 10 en 

11 jarigen. U ontvangt van tevoren een brief vanuit de GGZ met een vragenlijst waarin u kunt 

aangeven of u uw kind al dan niet wilt laten deelnemen aan dit onderzoek. Het is belangrijk dat u 

deze brief ook inlevert op school als u uw kind niet wilt laten onderzoeken.  

Nogmaals wensen we iedereen een inspirerend en fantastisch schooljaar! 

Team MKC 


